

Common Inquiries About the Circulation Number 27 for the Temporary Suspension of flights to Egypt, Syria, Lebanon, India, Bangladesh, the Philippines and Sri Lanka

- 1) Circular 27 is due to end on March 13, 2020 at 12:00 p.m.
- 2) Kuwaiti citizens and first-degree relatives (father, mother, husband, wife and children without specifying any nationality) are exempt from the decision after proof of kinship is provided from entering the State of Kuwait and health procedures are applied to them.
- 3) Domestic workers or similar category are allowed to enter Kuwait if they are with the sponsor on the same flight.
- 4) All nationalities from the countries mentioned in the circular are allowed to enter provided that 14 days are spent in non-infested countries.
- 5) all nationalities of the countries mentioned in the circular are permitted to leave Kuwait through other countries airports and advised not to travel to these countries except for the utmost necessity.

استفسارات عامة عن تعميم رقم 27 الخاص بإيقاف التشغيل المؤقت الى كل من مصر وسوريا ولبنان والهند وبنغلاديش والفلبين وسريلانكا

- 1- موعد انتهاء التعميم رقم 27 هو بنهاية يوم 13 مارس 2020 في تمام الساعة 12 ليلا.
- 2- يعفى من القرار المواطنين الكويتيين والأقارب من الدرجة الأولى (الاب والام والزوج والزوجة والابناء دون تحديد أي جنسية) بعد تقديم اثبات صلة القرابة من الدخول الى دولة الكويت وتطبق عليهم الإجراءات الصحية.
- 3- يسمح بدخول عمال المنازل ومن بفتنتهم من الدخول الى الكويت في حال وجودهم مع الكفيل على نفس الرحلة.
- 4- يسمح بدخول جميع الجنسيات من الدول المذكورة بالتعميم شريطة قضاء 14 يوم في دول غير موبوءة.
- 5- يسمح بمغادرة دولة الكويت لجميع الجنسيات للدول المذكورة بالتعميم من خلال مطارات دول أخرى، مع التنبيه بعدم السفر لهذه الدول الا للضرورة القصوى.